

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, JULY 17, 1980

(1)

[Text]

The Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders met this day at 4:08 o'clock p.m., for the purpose of organization.

Members of the Committee present: Messrs. Berger, Cooper, Corbin, Cousineau, Darling, Gauthier, Gendron, Lajoie, Lapointe (*Beauce*), Orlikow, Ostiguy, Prud'homme, Rossi, Savard, Scott (*Victoria-Haliburton*).

Other Members present: Messrs. Yurko and Yanakis.

Witnesses: Mr. Stan Darling, M.P., Sponsor of the Bill; Mr. Paul Dioguardi, Parliamentary Agent; Mr. Laurie Kingsland, Petitioner.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman of the Committee.

Mr. Savard, seconded by Mr. Ostiguy, moved,—That Mr. Jean-Robert Gauthier do take the Chair of this Committee as Chairman.

The question being put on the motion, it was agreed to.

On motion of Mr. Prud'homme,—Mr. Corbin was elected Vice-Chairman of the Committee.

On motion of Mr. Prud'homme, *Ordered*,—That the Committee print 600 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence.

The Order of Reference dated Thursday, July 17, 1980 being read as follows:

Ordered,—That Bill S-8, An Act to revive Pyramid Communications Limited, be referred to the Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders.

The Chairman called the Preamble.

Mr. Darling, M.P., read an opening statement and with the other witnesses answered questions.

The Preamble carried.

Clause 1 carried.

Clause 2 carried.

The Title carried.

The Bill carried.

Ordered,—That the Chairman report Bill S-8, without amendment to the House.

At 5:10 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 17 JUILLET 1980

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent des bills privés en général et du Règlement tient aujourd'hui à 16 h 08 sa séance d'organisation.

Membres du Comité présents: MM. Berger, Cooper, Corbin, Cousineau, Darling, Gauthier, Gendron, Lajoie, Lapointe (*Beauce*), Orlikow, Ostiguy, Prud'homme, Rossi, Savard, Scott (*Victoria-Haliburton*).

Autres députés présents: MM. Yurko et Yanakis.

Témoins: M. Stan Darling, député, parrain du bill; M. Paul Dioguardi, agent parlementaire; M. Laurie Kingsland, pétitionnaire.

Le greffier du Comité préside à l'élection du président du Comité.

M. Savard, appuyé par M. Ostiguy, propose que M. Jean-Robert Gauthier soit nommé président du Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Sur motion de M. Prud'homme, M. Corbin est élu vice-président du Comité.

Sur motion de M. Prud'homme, *il est ordonné*,—Que le Comité fasse imprimer 600 exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages.

Lecture est faite de l'ordre de renvoi suivant du jeudi 17 juillet 1980:

Il est ordonné,—Que le bill S-8, Loi reconstituant la compagnie Pyramid Communications Limited, soit déféré au Comité permanent des bills privés en général et du Règlement.

Le président met en délibération le préambule.

M. Darling, député, fait lecture d'une déclaration préliminaire puis, avec les autres témoins, répond aux questions.

Le préambule est adopté.

L'article 1 est adopté.

L'article 2 est adopté.

Le titre est adopté.

Le bill est adopté.

Il est ordonné,—Que le président fasse rapport du bill S-8 sans amendement à la Chambre.

A 17 h 10, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Nino A. Travella

Clerk of the Committee